
Zápis č. 25 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 25.11.2010 od 18:15h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Černý Jan, Plačková Hana, Ing. Kotolanová Petra, Krutišová Hana, Krutiš 

Libor, Mgr. Ferdová Jana, Ferda Dušan, Mgr. Zaplatílková Hana, Bc. Havlová 
Eva, Svobodová Lenka, Badinová Renata a Regína Matoušková + Pirožek 
Radomír a Příkazská Monika. 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Rozsvěcování vánočního stromu 
4. Různé 

 
2 ) Zprávy činovníků 
Předseda Jan Černý sděluje, že děti z mateřské školy vyrobily třináct malovaných přáníček, 
která budeme zasílat jako blahopřání k narození dítěte. 
 
3) Rozsvícení vánočního stromu  
 
Předseda Jan Černý sděluje, že osvětlení vánočního stromu je již připraveno. Osvětlení 
vyrobili Libor Krutiš, Dušan Ferda a Jiří Synek. Materiál na osvětlení v hodnotě 4.000 Kč 
věnoval Libor Krutiš. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že máme ze sokolovny domluvené zapůjčení šesti stolů, 
které si v pátek v 17h vyzvedneme ze sokolovny a dáme k Havlům do garáže. 
Jednatelka dále sděluje, že Lenka Pirožková s Xenií Kouřilovou zahrají koledy. 
Aleš Brustmann domluvil  vlečku, jsou potřeba dvě střešní latě na ozdobení.  
Předseda Jan Černý sděluje, že Aleš Brustmann zajistil zvonek na akci. Zvonek vyrobil a jako 
sponzorský dar věnoval umělecký kovář Petr Sláma z Ivančic. 
Monika Brustmannová již má připravenou schránku na poštu pro Ježíška. 
 
V sobotu odpoledne od 13h se zdobí strom (zavěšení dárečků), zdobíme vlečku, připravíme 
rozmístění stolů. 
V neděli od 15 hodin pod stromem se chystá prostor, stoly atd. 
Každý člen, který bude mít čas a chuť, napeče cukroví. 
Hospodářka sdružení Petra Kotolanová připraví darovací smlouvy na sponzorské dary, které 
budou k dispozici zájemcům včetně reklamního letáčku na stolečku u bilboardu pod stromem. 
V diskusi rozhodnuto, že musíme promyslet reklamní plochy u budoucího hřiště pro případné 
sponzory. 
Musíme připravit papírové tácky na cukroví. Kelímky na pití přinese Eva Havlová, Hana 
Plačková a Petra Kotolanová.  Vzít prodlužky. 
 
Po kratší debatě usneseno ve čtvrtek 25.11. požádat majitele dotčených pozemků o podepsání 
souhlasu s výstavbou hřiště.  
 



4) Volné návrhy 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že ve čtvrtek 2. prosince od 16h v jídelně MŠ se pečou 
perníčky na vánoční besídku v sokolovně. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že Tvořivá Adventní Vánoční dílnička se uskuteční v pátek 
3. prosince 2010 od 16h v jídelně MŠ.  
Budou tyto výrobky: 
1. stůl – zdobení perníčků. 
2. stůl – svícínek Eva a Honza Havlovi 
3. stůl – Hanka Plačková a Hanka Krutišová - vánoční skládačka - vločka 
4. stůl – polystyrenové kuličky – Lenka Svobodová a Jana Ferdová 
5. stůl – prstýnek na ubrousky – Monika Příkazská 
 
Po kratší debatě rozhodnuto připravit cedulku ke vstupu na dílničku s nápisem: Příspěvek na 
materiál 20 Kč na dítě. 
 
Eva Havlová přinesla přihlášku od Navrátilové Jany, SR rozhodla o přejetí člena od 1.1.2011. 
Dále byl přizván Josef Brázda a byly s ním domluveny detaily ozvuční akce.  
 
Dále se rozvedla delší diskuse ohledně financování hřiště, způsobu oslovení sponzorů a co jim 
můžeme nabídnout v případě sponzoringu. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že stárci jedou 4. 12. do sklepa v Židlochovicích.  
Kdo chce jet z nestárků, nechť se ozve co nejdříve jednatelce Haně Plačkové. Cena je 400 Kč 
na osobu, v ceně je teplá večeře, řízená degustace a nealko po celý večer. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:45. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


